



MASTERPOINT GROUP OF FUNDS

July 31, 2026

COMPANY BACKGROUND

Masterpoint Group of Funds ("Masterpoint", or the "Company") is an Investment holding company structured as an open-ended hedge fund in the Cayman Islands (exempted company limited by shares). The Company is chiefly engaged in the business of investing and holding equity positions in a portfolio of listed large capitalization companies. Masterpoint's objective is to maximize its long-term compound annual growth rate of net asset value for its shareholders.

Masterpoint has appointed Macedon Asset Management Ltd ("Macedon") as its Investment Manager. Macedon was founded by Mr. Philip Max "Lex" Lee in 2024. The Investment Manager has responsibility, subject to the overall supervision of the board of directors, for the investment of Masterpoint's assets in accordance with the investment policy of Masterpoint.

INVESTMENT OBJECTIVE

The investment objective of Masterpoint is to seek maximum long-term capital appreciation proportionate with reasonable risk to preserve capital. Risk used herein shall refer to the probability of permanent loss of capital, rather than short-term price volatility.

Masterpoint will seek to achieve its investment objective by investing principally in listed equities that the Investment Manager believes exhibit significant investment value and valuation discrepancies. The majority of Masterpoint's portfolio is generally allocated to 8 to 12 core holdings, typically characterized as liquid, listed large capitalization North American companies. The Investment Manager predominantly focuses on high-quality businesses, which it believes have limited downside and that generate positive, preferably recurring cash flow.

The Investment Manager strives to manage risks primarily through prudent investment selection and portfolio management. The Investment Manager also tactically utilizes hedging strategies to protect against market-related downside risk, or to capitalize on asymmetric profit opportunities.

KEY FACTS

Fund Launch Date	December 1, 2024
ISIN	KYG59Y481075
Number of Positions	22
Management Fee (Annualized)	2%
Performance Fee (with High Water Mark)	20%
Monthly Mean Rate of Return	+1.68%
Sharpe Ratio (Risk Free Rate=0%)	0.89
Annualized Standard Deviation	22.62
Max Peak to Valley Drawdown	-11.85%
Fund leverage	0%
Correlation (S&P 500 TR)	0.72
Annualized Alpha	+1.63%
Active Premium	+4.08%

TOP PORTFOLIO HOLDINGS

Solstice	Solstice Advanced Materials, Inc.
TESLA	Tesla, Inc.
Google	Alphabet, Inc.
Spotify	Spotify Technology S.A
Fannie Mae	Federal National Mortgage Association
NETFLIX	Netflix, Inc.
TARGET	Target Corporation
OKLO	Oklo, Inc.
MARVELL	Marvell Technology, Inc.
Qnity	Qnity Electronics, Inc.
Micron	Micron Technology, Inc.
	iShares Silver Trust (SLV)
% of total equities positions:	83.67%

2026 PERFORMANCE

	MASTERPOINT	S&P 500	DJIA
MTD	-10.93%	-0.13%	+0.32%
QTD	-10.93%	-0.13%	+0.32%
YTD	-6.42%	+9.41%	+9.20%
Since Inception	+34.30%	+24.16%	+16.87%

COMPARATIVE PERFORMANCE

Hedge Fund Indexes	YTD
HFRX Equity Hedge Index	+6.38%
HFRX EH: Fundamental Value Index	+5.36%
BarclayHedge Equity Long Short Index	+9.56%
Flagship Hedge Funds	YTD
North Rock	+4.8%
Pershing Square (Equity Long-Short)	-9.2%
FIFTHDELTA	+7.5%
Anson	+5.7%
Masterpoint Group of Funds	-6.42%

PORTFOLIO MANAGER

Lex Lee

REGISTERED ADDRESS

4th Floor, Harbour Place, 103 South Church Street
Grand Cayman, KY1-1002, Cayman Islands
Tel no: +1 345 640 2020
Cayman@harneysfiduciary.com

AUDITOR & TAX ADVISOR

PricewaterhouseCoopers

LEGAL ADVISORS

Harney Westwood & Riegels
Jun He Law Offices

COMPANY SECRETARY

NAV Fund Services

CONTACT

601, China Building
29 Queen's Road Central Central
Hong Kong
Tel no: +852 2122 9178
Info@masterpointfund.com
www.masterpointfund.com



MASTERPOINT GROUP OF FUNDS

大通对冲基金

2026年7月31日

公司背景

大通对冲基金 ("大通"或"基金") 是一家根据《公司法》在开曼群岛注册成立的豁免有限责任公司，属开放型投资控股公司。大通主要从事投资及持有大市值上市公司股权组合。大通的目标是为其股东实现净资产值长期复合增长的最大化。

大通已任命马其顿资产管理有限公司 ("马其顿") 为其投资管理人。马其顿由 Philip Max "Lex" Lee 先生于2024年创立。投资管理人在基金董事会的全面控制和监督下，根据基金备忘录所述的投资策略和限制，管理和投资基金的资产，以实现基金的投资目标。

投资目标及策略

大通对冲基金的投资目标是寻求与合理风险相称的最大长期资本增值，以保护资本。在此处使用的“风险”系指资本永久损失的概率，而不是短期的价格波动。

大通将通过主要投资于投资管理人认为具有重大投资价值 and 估值差异的上市公司股权组合以实现投资目标。投资管理人预计，基金的大部分股权组合将配置于8至12个核心持股，其特征为北美市场的大市值、高流动性上市公司。投资管理人主要专注于高质量企业，而其下行风险有限，并具有经常性正现金流。

投资管理人致力于通过审慎选股及严谨管理投资组合以管控风险。投资管理人亦会战略性使用对冲或做空策略，以保护资本，减低受市场或系统性相关风险影响，或适时捕捉不对称的获利机会。

重点摘要

基金發行日	2024年12月1日
ISIN	KYG59Y481075
主要持股数目	22
管理费 (年化)	2%
表现费 (高水位线适用)	20%
月平均回报率	+1.68%
夏普比率 (无风险利率=0%)	0.89
年化标准差	22.62
峰谷最大回撤	-11.85%
基金杠杆	0%
相关性 (S&P 500 TR)	0.72
年化阿尔法 (Alpha, Annualized)	+1.63%
主动管理超额收益	+4.08%

投资组合持股

Solstice	Solstice Advanced Materials, Inc.
T E S L A	Tesla, Inc.
Google	Alphabet, Inc.
Spotify	Spotify Technology S.A
Fannie Mae	Federal National Mortgage Association
NETFLIX	Netflix, Inc.
TARGET	Target Corporation
O K L O	Oklo, Inc.
MARVELL	Marvell Technology, Inc.
Qnity	Qnity Electronics, Inc.
Micron	Micron Technology, Inc.
	iShares Silver Trust (SLV)
占投资组合(不包括现金):	83.67%

2026年表现

	大通	标普500	DJIA
月初至今	-10.93%	-0.13%	+0.32%
季初至今	-10.93%	-0.13%	+0.32%
年初至今	-6.42%	+9.41%	+9.20%
成立至今	+34.30%	+24.16%	+16.87%

表现比较

对冲基金指数	年初至今
HFRX 股票对冲策略指数	+6.38%
HFRX 股票对冲基础价值指数	+5.36%
BarclayHedge 多空股票策略指数	+9.56%
旗舰对冲基金	年初至今
North Rock	+4.8%
Pershing Square (Equity Long-Short)	-9.2%
FIFTHDELTA	+7.5%
Anson	+5.7%
大通对冲基金	-6.42%

投资经理

Lex Lee

注册地址

开曼群岛大开曼KY1-1002，南教堂街103号
哈伯广场4楼
电话：+1 345 640 2020
Cayman@harneysfiduciary.com

审计及税务顾问

PricewaterhouseCoopers

法律顾问

Harney Westwood & Riegels
Jun He Law Offices

公司秘书

NAV Fund Services

联系资料

香港中环皇后大道中29号
華人行 601室
电话：+852 2122 9178
Info@masterpointfund.com
www.masterpointfund.com



Disclaimers:

The information contained herein is subject to change without notice and is qualified in its entirety by Masterpoint's governing documents.

Past performance is not necessarily indicative of future results. All investments involve the possibility of profit and the risk of loss, including the loss of principal. This document is provided for informational purposes only, and it does not contain all material information concerning Masterpoint, Macedon or any other entity or client advised by Macedon or any of its affiliates. None of Masterpoint, Macedon or any of their respective affiliates, make any representations regarding, or assume any responsibility or liability for, the accuracy or completeness of, or any errors in or omissions from, any information contained herein.

This document should not be deemed a recommendation, offer or solicitation to buy or sell any securities, including those of Masterpoint, in any jurisdiction, nor shall such information, or the fact of its distribution, form the basis of, or be relied upon, in connection with any contract therefore.

It should not be assumed that any of Masterpoint's holdings are or will prove to be profitable, or that the investment recommendations or decisions that Masterpoint and Macedon make in the future will be profitable or will achieve the investment performance of the securities discussed herein. Masterpoint may buy, sell, cover or change the form of its investments in this document for any reason.

免责声明:

本文所载信息如有变更，恕不另行通知，且完全受Masterpoint公司章程约束。

过往表现不代表未来表现。所有投资均存在盈利可能和亏损风险，包括本金的损失。本文件仅供参考，并未包含有关Masterpoint、Macedon或Macedon及其关联公司所咨询的任何其他实体或客户的全部重要信息。Masterpoint、Macedon及其各自的关联公司均不对本文所载信息的准确性、完整性、任何错误或遗漏作出任何陈述，亦不承担任何责任。

本文件不应被视为在任何司法管辖区内买卖任何证券（包括Masterpoint的证券）的推荐、要约或招揽，且此类信息或其分发事实均不应构成任何相关合同的依据或被依赖。

不应以本文件假定Masterpoint持有的任何证券现在或将来都能盈利，也不应假定Masterpoint和Macedon未来提出的投资建议或决策能够盈利或达到本文所述证券的投资表现。Masterpoint可能出于任何原因买卖、平仓或变更其在本文件中披露的投资。

The English version shall prevail in case of any discrepancy or inconsistency between the English version and its Chinese translation. 若英文版本与其中文翻译版本之间存在任何差异或不一致之处，应以英文版本为准。